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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

    

 
 
Številka: 01300-56/2019-7 
Datum:   18.04.2019 
 
.  

Z A P I S N I K 
 

3. redne  seje Sveta mestne četrti, ki je bila v ponedeljek, 15. aprila 2019 ob 18.00  
na sedežu mestne četrti. 

 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Ivan Weixl, Ivan Gregurič, Marija Stolnik, Aleš Antolinc, Miroslav Mihalič,  
Slavica Senekovič, Slavica Petek, Alojz Roj 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Nastja Gajser, Nadja Emeršič 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Sebastijan Marin, Halim Berro 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika  2. redne seje 
4. Postavitev majskega drevesa 
5. Praznik MČ 
6. Mnenje o podaljšanem času gostinskih lokalov 
7. Predlog za imenovanje nove ulice v naselju Na podrtem - jug 
8. Vprašanja in pobude 
9. Razno 
 

 
 
 

 

   
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec - referent 
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1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik sveta, Oton Štrucl  pozdravi prisotne. Ugotovi, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 9 članic in  članov  sveta MČ od 
izvoljenih 13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za 
legitimno nadaljevanje seje.   
 
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Predsednik v 
uvodu pove, da so se na mestno četrt obrnili stanovalci Dupleške ceste glede OPPN 
Brezje S 2, ker so se v zadnjem času začele spet aktivnosti glede novega naselja. Zato 
predlaga spremembo dnevnega reda z razširitvijo točke 3.a » Problematika naselja 
Brezje S 2« Pripomb ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta glasovali in 
soglasno z 9 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
1. SKLEP: 
Svet Mestne četrti sprejema dnevni red 3. redne  seje sveta mestne četrti: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika  2. redne seje 
3.a Problematika naselja Brezje S 2 
4. Postavitev majskega drevesa 
5. Praznik MČ 
6. Mnenje MČ o podaljšanem času gostinskih lokalov 
7. Predlog za imenovanje nove ulice v naselju Na podrtem - jug 
8. Vprašanja in pobude 
9. Razno 

 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika 2. redne seje 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Točko je odprl predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi.  
 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika 
in z 9 glasovi ZA  sprejeli: 
 
  
2. SKLEP:   
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik  2. redne seje, z dne 
18. februarja 2019 
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3.a 
Problematika naselja Brezje S 2 

 
 

V uvodu predsednik MČ, g. Oton Štrucl razloži članom Sveta kakšna je problematika 
glede naselja Brezje S 2. Predsednica takratnega Sveta MČ je takrat podala mnenje, 
da se lahko v naselju gradijo tudi bloki, s čimer se okoliški stanovalci niso strinjali in so 
podpisali peticijo proti gradnji blokov v naselju. Niso pa bili proti gradnji vrstnih hišic. 
Ker so se aktivnosti glede gradnje spet začele, so se stanovalci obrnili na mestno četrt. 
Besedo nato preda prisotnim krajanom, ki povedo, da niso proti gradnji vendar ne želijo 
blokov v svoji soseščini. Člani Sveta podpirajo stanovalce in povedo, da so že v 
lanskem letu dobili iz MOM vlogo za mnenje glede OPPN Brezje S 2 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi 
mnenja predsednika Sveta MČ, št. 02900-12/2018-4, dne 7.3.2018- in z 9 glasovi ZA  
sprejeli: 
 
3. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme sklep, da se odlok  OPPN Brezje S 2 
spremeni tako, da se predvidena gradnja stanovanjskega kompleksa spremeni 
tako, da se gradijo samo vrstne hiše 
 

 

 
4. 

Postavitev majskega drevesa 
 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Točko  odpre predsednik, ki pove, da je bilo gradivo poslano z 
vabilom.  
Točko odpre predsednik, ki pove, da bi tudi letos postavili majsko drevo pred mestno 
četrtjo. Prireditev bi potekala v soboto 27.4.2019 ob 14.00. Ekipa iz Zrkovc bo drevo 
pripeljala, okrasili ga bodo krajani Dogoš s pomočjo krajanov Brezja, postavili pa ga 
bodo s skupnimi močmi. Oton Štrucl poskrbi za vino, članice Sveta spečejo pecivo, 
Ivan Gregurič s svojo ekipo poskrbi za okrasitev. Za pogostitev sodelujočih se zadolži 
referentka. 
 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 
z 9 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
4. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme in potrdi, da se majsko drevo postavi 
27.4.2019 ob 14.00  
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5. 
Praznik MČ 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti.  
Predsednik pove, da je praznik pred vrati, zato treba  pripraviti načrt in zadolžitve. 
Praznik se bo odvijal od 3. do 8. junija, zaključek bo 8. junija z druženjem krajanov 
pred mestno četrtjo. Prav tako bo proslava ob prazniku 8. junija ob 17.00 na prostem 
pred mestno četrtjo. Za oder in ozvočenje se zadolži Aleš Antolinc, prav tako za 
pripravo Iger brez meja, ki se bodo odvijale ta dan od 14.00 naprej. 
Prav tako kot lani se bodo kuhali kotli. Predsednik predlaga, da se na druženje povabijo 
tudi starejši krajani. Predsednik predlaga, da bi jih pogostili z cateringom. Ker je 
predlog predrag temu ostali člani niso naklonjeni. Alojz Roj predlaga, da se skuhajo 
hrenovke. Predsednik predlaga, da bi jih povabili v sodelovanju s KORK Brezje-
Dogoše-Zrkovci. 
Nato odpre razpravo. Ivan Gregurič in Alojz Roj se s tem ne strinjata, zato procedualno 
zahtevata, da se sodelovanje s KORK ( krajevna organizacija Rdečega križa) da na 
glasovanje. 
 
5. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci povabi  KORK Brezje-Dogoše-Zrkovci 
k sodelovanju izvedbe Praznika MČ 
 
Na predlog predsednika so prisotni glasovali in s 3 glasovi ZA in 6 glasovi PROTI niso 
sprejeli sklepa. 
Ivan Gregurič in Slavica Senekovič zapustita sejo zaradi osebnih razlogov ob 20.10. 
Na seji je prisotnih 7 članov Sveta. 
V nadaljevanju se člani Sveta odločijo, da bodo pravila za športna tekmovanja 
obravnavali na naslednji seji. 
 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 

z 7 glasovi ZA sprejeli: 

 
6. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme in potrdi predloge za 
organizacijo in izvedbo prireditve ob prazniku MČ 
 
 
 
 
 

 
 

6. 
Mnenje MČ o podaljšanem času gostinskih lokalov 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Predsednik 
odpre razpravo. 
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Pod to točko dnevnega reda predsednik seznani člane Sveta z vlogami gostinskih 
lokalov za podaljšanje obratovalnega časa in predlaga, da se mnenje poda v paketu 
za vse lokale, ker ni bilo prijav za motenje. V primeru utemeljenih pritožb pa bi svet o 
izdaji pozitivnega mnenja ponovno odločal. Člane sveta je pozval k razpravi.  
Razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 7 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 

7. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci podaja pozitivno mnenje k prejetim vlogam za 
podaljšanje obratovalnega časa gostinskih lokalov ob upoštevanju vseh norm 
in delovanja v skladu z Zakonom o javnem redu in miru. V primeru prejema 
utemeljenih pritožb bo Svet o izdaji pozitivnega mnenja ponovno odločal. 
    
 
 

7.  
Predlog za imenovanje nove ulice v naselju Na podrtem - jug 

 
 

Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Predsednik v 
uvodu pove, da se v Brezju gradi novo naselje in predlaga, da se bi se nova ulica v 
naselju Na podrtem - jug imenovala po krajanu naše mestne četrti g. Rupertu Pivcu. 
Nato odpre razpravo. S tem se ne strinja Alojz Roj, ki predlaga, da se ulica imenuje 
Semenarska ali pa po g. Stanislavu Lešniku, bivšemu predsedniku MČ, ki je pred 
kratkim umrl. V razpravi sodelujejo ostali člani Sveta, ki se strinjajo s predlogom 
predsednika.  
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in s 6  glasovi 
ZA  in 1 glasom PROTI sprejeli: 

 
8. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga, da se nova ulica v naselju Na podrtem 
– jug imenuje po krajanu mestne četrti g. Rupertu Pivcu  

 
 
 

8. 
Vprašanja in pobude 

 
.  
Vprašanj in pobud ni bilo. 

 
 
 
 

9. 
Razno 

 
Predsednik Sveta MČ pove, da je v planu MOM, da bi se organiziralo skupno javno 
naročilo za čiščenje prostorov. Ker se zadeva še ni realizirana se mora skleniti 
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pogodba s čistilko za čiščenje prostorov MČ. Odpre razpravo. Alojz Roj je proti temu, 
da se podaljša podjemna pogodba za čiščenje prostorov, zato zapusti sejo. 
Ker je prisotnih še samo 6 članov Sveta in seja več ni sklepčna, se predsednik zahvali 
prisotnim članom in sejo zaključi ob 20.50. 
 
 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Oton ŠTRUCL 
 
 
Poslano: 

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 

 
 
 


